
REFERAT FRÅ ELEVRÅDSMØTE 16.09.13  

Tilstades: Even Vigdal 8a, Karol Szcypka 8a, Marita Holen Leirdal 8b, Magnus 

Øvrebø 8b, Ida Falkgjerdet Svåi 9a, David Høyheim Skintveit 9a, Kaia Øvregard 

Røhme 9b , Andrea Elisabeth Bjørk 10a, Henrik Thorsnes Lefdal 10a, Marcus 

Gangdal 10b, Maja Saur Ødegård 10b, Odd Bukved og Siri Gurvin. 

 Henrik er vald inn som leiar av elevrådet. Maja er vald inn som sekretær. 

 Marcus, Maja og Andrea er valde inn som representantar i ungdommen sitt 

kommunestyre. David er vald inn som vara for Marcus, Ida er vald inn som vara for 

Maja og Magnus er vald inn som vara for Andrea.  

 Ida og Henrik er valde inn som representantar i samarbeidsutvalet. Karol er vara for 

Ida og Maja er vara for Henrik. Fyrste møte er 19.09.13.  

 Rektor ber om at elevrådsrepresentantane undersøker kva for frukt som er ønskjeleg 

å ha i skulefruktordninga. Det er satt frist for attendemelding til Siri Gurvin fredag 

20.09.13.  

 Elevrådet er samde om at det er ønskjeleg å arrangere elevkveldar. Elevrådet tek opp 

med klassane kva for aktivitetar som er ønskjelege. Odd Bukved undersøker om 

foreldregruppa er interessert i å stille opp som vakt. Det er ønskjeleg at ansvaret for 

elevkveldane går på rundgang mellom klassestega. 10. klasse har ansvar for fyrste 

elevkveld, deretter 9. klasse også 8. klasse.  

 Det er ønskje frå 8a om varm mat i kantina kvar dag. Henrik sjekkar med ATS og Spar 

om dette kan gjennomførast og om evt. pris.  

 Det er ønskje frå 8a om utstyr til ping pong. Siri Gurvin skal undersøke om det er 

mogleg å skaffe nett som kan stå fastmontert på bordet.  

 8b ønskjer utstyr til leikar. Det vert nemnd hoppetau. Det vert lagt eit hoppetau i 

utstyrsskåpet på 8. trinnet.  

 10. trinnet ønskjer at yoghurtsalget skal delast på klassestega. Yoghurtsalget skal 

fordelast på alle tre trinna.  

 9. trinnet tek opp at elevar lyttar meden andre elevar er på toalettet. Siri Gurvin tek 

dette opp med kontaktlærarane oglærarar som har inspeksjon.  

 10. trinnet  tek opp at elevar som spelar einspretten sparkar ballen inn i gangen når 

det ringer. Siri Gurvin tek dette opp med kontaktlærarane og lærarar som har 

inspeksjon. 

 9. trinnet tek opp at fleire elvar grisar med frukten som vert utdelt.  Siri Gurvin tek 

dette opp med kontaktlærarane og lærarar som har inspeksjon. 

 9. trinnet tek opp at dei er usamde med reglane for huska. Det kjem forslag om å 

byte planken som held huska til stål. Siri Gurvin tek saka vidare til spes.ped. teamet 

/rektor.  

 Elevrådet tek opp at lærerane må nytte innesko. Siri Gurvin tek dette opp med 

lærarane.  
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 10. trinnet tek opp at dei ønskjer å vere inne i friminutta når det regnar og er kaldt. 

Elevrådet vert samde om at elevane må ut i friminutta, men at gymsalen skal bli nytta 

i større gard. Sjå vedlegg i høve fordeling av dagar i gymsalen.  

 Det er ønskjeleg med strengare reglar i høve melkeordninga. Det har synt seg at 

elevar som  ikkje har betalt for melk forsyner seg med melk og at elevar set attende 

åpna melk i melkeskåpet. Det er forslag om at skåpet vert låst og at kvar klasse har 

nøkkel til skåpet i klasserommet. Det vert då berre ordenselevane som har tilgong til 

melkeskåpet.  

 10. klasse ønskjer at det skal selgast Noysi i kantina. Siri Gurvin undersøker om dette 

er mogleg.  

 10. klasse ber om at elevar som nyttar kroken ved 10. klasse i matpausen ryddar opp 

etter seg. Siri Gurvin tek dette opp med kontaktlærarane og lærarar som har 

inspeksjon. 

 

 

Referent Siri Gurvin 


